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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

, Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Az ez évi helikopteres felderítésrő l”

címmel.

Tisztelt Miniszter Ur!

2011-ben, először a földi bejárás mellett, a parlagfűvel szennyezett területeket helikopterrel i s
próbálták beazonosítani. A tavalyi év tapasztalatait felhasználva, az ez évi helikopteres felderítés t
bizonyára időben el fogják kezdeni, illetve az arra való felkészülés minden bizonnyal már
megtörtént.

Így kérdezem Miniszter Urat :

Mikor, milyen módszertan alapján kívánják elvégezni az ez évi helikopteres felderítést ?
A helikopteres beazonosítás mekkora és mely területekre terjed ki 2012-ben ?
Mekkora költséggel számolnak az idei évben?
Hogyan és mikor fogják értesíteni az érintett megyék lakosságát a szóban forg ó
eljárásról?
Kiírásra került-e már a közbeszerzés a szóban forgó eljárásra ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012. július 18 .
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